
 
OBČINA ČRNOMELJ        K točki 10 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v septembru 2018 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Branislav Adlešič: 
1. Direktor RIC-a Bela krajina je podal odgovor glede ankete in prireditve Jurjevanje, odgovora 

glede jurjevanjske drage pa ne, ker za to nima nobene pristojnosti. Kresovanje je bilo tudi 
letos v jurjevanjski dragi in slišati je bilo različna mnenja ljudi, enim je bilo super, drugim 
katastrofalno (pijača, postrežba, razen prave vrste drugi niso videli plesov, …). V nedeljo, 
24.6.2018 je šel na koncert Gibonnija v Dugo Reso, kjer imajo amfiteater. Prostor je sicer 
petkrat manjši od naše jurjevanjske drage, ampak prečudovit. V njem prirejajo različne in 
številne prireditve. Mogoče bi bilo dobro, da bi si  predstavniki RIC-a ogledali to zadevo. 
Kar se tiče odgovora o anketi pa sledeče: Tudi sam je anketo izpolnil. V njej ni bilo niti 
besede o tem, kje bi želeli imeti prireditev Jurjevanje, čeprav je že na decembrski seji OS o 
tem razpravljalo kar nekaj članov sveta. Tudi na eni poznejših sej direktor   RIC-a ni vedel, da 
mora RIC Bela krajina izvesti anketo. Na anketnem listu ni bilo ničesar nakazano o tem, kar 
je bilo povedano na seji OS. Ponovno predlaga, da točko »kaj z jurjevanjsko drago« uvrstimo 
na sejo OS, kar pa se tiče prireditve Jurjevanje verjetno člani OS nimamo nobene pravice 
odločati, ker je že vse »zabetonirano«.  

 
ODGOVOR: 
Odgovore oz. komentar bo na sami seji OS podal Peter Črnič, direktor RIC Bela krajina. 
   
 
Boris Grabrijan: 
1. Glede na podane pripombe na slabo izvedena dela izgradnje vodovoda v Malih in Velikih 

Selih je sam direktor JP Komunala Črnomelj preveril stanje na terenu. V odgovoru je 
navedeno, da nobena cestna kapa, ki pokriva ventile za posamezne hišne priključke, ne 
manjka. To ne drži, saj je pred njegovo hišo luknja v cesti, odtrgan je okvir jaška, tudi 
pokrova ni. Še sedem cestnih kap je poškodovanih, ki so potrebne obnove, ker verjetno ne 
bodo »preživele« naslednje zime. 

 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
 
Franc Ivanušič:   
1. Kdaj bodo realizirana dela na javni poti v spodnji del Preloke? 
 
ODGOVOR: 
Izbranemu izvajalcu CGP d.d. smo že naročili obnovo skoraj 400 m javne poti, ki od državne 
ceste RT-1919 vodi v spodnji del naselja Preloka (Jakovini, Kroci, Valeti in Vidine). Predvidena je 
sanacija najbolj dotrajanega dela od km 0,640 do km 1,030, merjeno s strani državne ceste. 
Ocenjen strošek sanacije je skoraj 55.000 EUR. Izvajalec predvideva dela izvesti v oktobru, 
vsekakor pa bodo na tem odseku zaključena v letu 2018. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
 
 



Lidija Malešič: 
1. Ni odgovora glede nedokončane stopnice pri starem dovozu do cerkve v Vojni vasi. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 2. 
 
 
Janez Perušič:  
1. V kateri fazi je poglobitev ceste proti Esolu? 
 
ODGOVOR: 
Dela na poglobitvi lokalne ceste LC 054161 Črnomelj – Stranska vas v območju podvoza pod 
železnico so se pričela izvajati 6. avgusta in bodo zaključena predvidoma do 31. oktobra 2018. V 
kolikor v tem času ne bo razloga za zaporo prometa, bo odstranjena in bomo o tem obvestili 
uporabnike, kot smo to po dogovoru že izvedli. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Odstranjena je hiša izpod velikega mostu v Črnomlju. Ali je na tej lokaciji predvidena širitev 

ceste?  
 
ODGOVOR: 
Po odstranitvi hiše na zemljišču parc. št. 23/10 k.o. Črnomelj, ki je stala tik za dvojno varovalno 
ograjo desno ob regionalni cesti R3-660/1179 Črnomelj – Dolenjci smo na Direkcijo RS za 
infrastrukturo podali predlog za vnos projekta razširitve in ureditve parkirišča pod razširjenim 
delom državne ceste. Predlog je bil poslan 24. Julija 2018, glede priprave dokumentacije se 
bomo dogovorili na prvem sestanku pri direktorju DRSI. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Zdenka Vrtin:  
1. Bliža se čas cvetenja ambrozije. Vemo, da gre za zelo alergeno rastlino. Kljub zakonskemu 

določilu, da morajo lastniki odstraniti škodljive rastline s svojih zemljišč, temu ni tako. 
Predvsem je opaziti veliko ambrozije ob cestah in eko otokih. Stanje je zaskrbljujoče, zato 
sprašuje kako lahko občina vpliva, da se stanje popravi? Mogoče s tem, da apelira na 
pristojno inšpekcijo /Inšpekcija RS za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin/, da 
poveča nadzor nad izvajanjem ukrepov odstranjevanja ambrozije. Ljudje tudi ne poznajo 
rastline in zato tudi ne dajejo temu takšnega pomena kot bi bilo potrebno.  

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je že v preteklih letih ozaveščala občane o pojavu ambrozije ter prepoznavanju 
in obveznem zatiranju le te (spletna stran občine, letaki,).  Prav tako smo o zaznanih nahajališčih 
te alergene rastline obveščali pristojno inšpekcijsko službo in na pravočasno zatiranje rastline 
opozarjali vzdrževalce cest. 
V letu 2018 smo na spletni strani Občine objavili zloženko o prepoznavanju in obvestilo o 
obveznem zatiranju ambrozije. Obvestilo  oz. poziv o zatiranju smo večkrat objavili tudi na fb 
profilu Občine. Zloženko o prepoznavanju in zatiranju te alergene rastline pa smo v mesecu 
avgustu poslali tudi vsem gospodinjstvom v vseh krajevnih skupnostih (razen KS Črnomelj) v 
občini Črnomelj, občanom pa je na razpolago tudi v sprejemni pisarni in več-ih mestih v 
poslovnih prostorih občine. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
 
 



 
Franc Ivanušič: 
1. Del cestišča na državni cesti Vinica – Preloka (klanec proti Ziljam) je že skoraj leto dni 

poškodovan. Vožnja na tem delu ceste je zato nevarna, gre za nepregleden ovinek in kaj 
hitro lahko pride do nesreče. Naj se zato apelira na pristojne, da sanacijo ceste izvedejo do 
zime. 

 
ODGOVOR: 
Potrebo po čim prejšnji sanaciji plazu ob regionalni turistični cesti RT-919 na odseku 1466 Žuniči 
– Vinica za Ziljami proti Podklancu smo na Direkcijo RS za infrastrukturo poslali že 10. aprila 
2018. Na območju plazu je postavljena prometna signalizacija za zožitev ceste in odstop 
prednosti z ene strani.  
V odgovoru nadzornika rednega vzdrževanja cest iz DRI d.o.o. je bilo navedeno, da je potrebno 
izdelati izvedbeni načrt za izvedbo sanacije, po njegovi potrditvi po še izbrati izvajalca del. 
Pričakovani rok izvedbe je bil jeseni letos.  
Po informacijah nadzornika je izdelan izvedbeni načrt, ni pa še potrjena izvedba in izbran 
izvajalec del. Za pospešitev sanacije smo na DRSI posredovali dopis, v katerem smo navedli, da 
sanacijo pričakujemo še letos. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. V Dragatušu, pri tenis igrišču, zastaja voda na cesti. Naj se pristopi k ustrezni sanaciji.  
 
ODGOVOR: 
Gre za obstoječo pot, ki je bila nazadnje gramozirana leta 1995. V juliju letošnjega leta je 
podjetje AGM Starešinič d.o.o. ta del poti ponovno temeljito uredilo.  Potrebno pa bi bilo 
pristopiti k celovitejši oz. temeljitejši rešitvi ureditve tega dela poti saj večji nalivi (v letošnjem 
letu pa so bili pogosti) pot uničujejo, ker v naselju Dragatuš ni urejeno odvajanje meteornih 
voda in se vse vode stekajo na to nižje ležečo lokacijo.  
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič. 
 
2. Prav tako v Dragatušu zastaja voda pred h.š.29.  

 
ODGOVOR: 
Voda na lokalni cesti LC 054051 v Dragatušu naj bi zastajala pred h. št. 29, to je okoli 115 od 
priključka na regionalno cesto R1-218/1214 Kanižarica – Vinica.  Glede odvodnjavanja na lokalni 
cesti smo že odgovarjali, da bo celovita rešitev predvidena v projektni dokumentaciji za 
rekonstrukcije vseh 700 m lokalne ceste v Dragatušu. Pričetek izdelave te projektne 
dokumentacije je predviden še letos, sredstva so delno zagotovljena v proračunu občine v 
postavki Projekti.   
Po ogledu na terenu smo ugotovili, da gre verjetno samo za zamašen vtočni jašek in prepust pod 
cesto kar bo redni vzdrževalec lokalne ceste očistil v mesecu septembru. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Potrebno je urediti/gramozirati javno pot v Obrhu.  

 
ODGOVOR: 
Nekategorizirana javna pot, ki poteka pa zemljišč parc. št. 4773 k.o. Dragatuš je zaradi večjega 
vzdolžnega naklona in zasutega jarka odvodnjavanja v slabem stanju, precej peska je odneslo in 
jaški kanalizacije so previsoki. Po čiščenju jarka, ki bo izvedeno v okviru vzdrževalnih del na 
državni cesti, bomo zagotovili 40 do 50 m3 tampona (jalovina) za utrditev poti. 
 



Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
Branislav Adlešič:  
1. Občani predlagajo, da se Jovanovičevo hišo v Ajdovem zrnu odstrani. Baje je hiša naprodaj, 

zato predlagajo, da hišo kupi občina in jo nato poruši ter uredi ta del zemljišča. 
 
ODGOVOR: 
Po veljavnih prostorskih akti  ta hiša ni posebej označena za rušitev. Glede urejanja hiše in glede 
morebitne rušitve se je potrebno ravnati po navodilih oz. pogojih ZVKD. Glede odkupa pa se je 
potrebno ravnati po veljavni zakonodaji. Občina Črnomelj je, kot lokalna skupnost, zavezana pri 
pridobivanju nepremičnin ravnati v skladu z določili Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS št. 11/18), v nadaljevanju: ZSPDSLS-1. 44. člen 
ZSPDSLS-1 določa, da lahko samoupravna lokalna skupnost nepremično premoženje pridobiva v 
takem obsegu in kakovosti, ki zagotavljata najboljše pogoje za izvrševanje nalog samoupravne 
lokalne skupnosti. Prav tako zakon določa, da se nepremično premoženje ne pridobiva na 
zalogo. Pogoj za nakup nepremičnega premoženja s strani občine je tudi, da so za ta namen v 
veljavnem proračunu zagotovljena sredstva in da je  nakup vključen v veljavni letni načrt 
pridobivanja nepremičnega premoženja (26. člen ZSPDSLS-1.  Načrt pridobivanja nepremičnega 
premoženja sprejme občinski svet na predlog župana, v rokih, določenih za sprejetje proračuna 
samoupravne lokalne skupnosti za tekoče oziroma prihodnje proračunsko leto. V letu 2018 za 
nakup predmetne nepremičnine v proračunu občine niso zagotovljena sredstva, pridobitev 
predmetne nepremičnine ni vključena v načrt pridobivanja nepremičnega premoženja, 
dopolnitve veljavnega načrta pridobivanja stvarnega premoženja, glede na zakonska določila 
ZSPDSLS-1, pa za leto 2018 niso več možne. Za leto 2019  proračun občine še ni sprejet in tudi ne 
načrt pridobivanja nepremičnin. V kolikor bo nakup predmetne nepremičnine v bodoče uvrščen 
v načrt pridobivanja nepremičnega premoženja in bodo za ta namen zagotovljena tudi sredstva 
v proračunu, se bo tak nakup lahko tudi realiziral.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
2. Pred gasilskim domom Črnomelj je izobešena slovenska zastava, ki je v zelo slabem stanju, 

zato se jo naj zamenja.  
 
ODGOVOR: Naročene so nove zastave. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. V kolesarski karti, ki jo je izdal in založil RIC Bela krajina, TD Vigred Metlika in JZ Kulturni 

center Semič in so jo člani OS prejeli na današnji seji, je naštel vsaj 15 napak. 
 
ODGOVOR:  
Glede na to, da napake niso navedene oz. komentirane, se do njih tudi ne moremo opredeliti.   
G. Grabrijan nam lahko svoje opazke posreduje in v kolikor gre za napake jih bomo odpravili. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Jevšek, RIC Bela krajina. 
 
Alojz Puhek: 
1. Naj se pristopi k obnovi mostu čez reko Lahinjo v Pustem Gradcu. 
 
ODGOVOR: 
V letu 2018 imamo predvideno sanacijo brvi čez reko Dobličico priti okljuku Kanižarica, ki je v 
najslabšem stanju. V letu 2019 bo potrebna tudi sanacija brvi, ki povezuje staro mestno jedro 
Črnomlja s poslovno cono Majer preko reke Lahinje. Ob izvedbi sanacije brvi čez Dobličico bomo 
zamenjali še par dotrajanih podnic na brvi v Pustem Gradcu. Sicer je ta brv v dobrem stanju. 
 



Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Podaja pobudo za asfaltiranje poti proti mlinu in v sami vasi Pusti Gradec. 
 
ODGOVOR: 
V Pustem Gradcu ni asfaltirano še 195 m javne poti JP 556611 od konca vasi do odcepa proti 
mlinu. O asfaltiranju smo se pred več leti že dogovarjali z Zavodom za varstvo naravne in 
kulturne dediščine iz Novega mesta,  saj se ta odsek nahaja v Krajinskem parku Lahinja. Žal se za 
običajno asfaltiranje nismo uspeli dogovoriti, pridobitev soglasja bo potrebno ponoviti in glede 
na to predvideti strošek v naslednjem proračunskem obdobju. Vsekakor bo potrebno 
sofinanciranje asfaltiranja s strani uporabnikov. Predlagano je tudi asfaltiranje 100 m javne poti 
JP 555612 in 50 m nekategorizirane poti na zemljišč parc. št. 5179 k.o. Dragatuš. Tudi za to 
asfaltiranje bo potrebno sofinanciranje in dogovor v krajevni skupnosti glede prioritet investicij v 
naslednjih letih. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Stanislav Starešinič: 
1. V karti kolesarskih poti niso označene pohodne poti, ne Slovenska turnokolesarska pot. 
 
ODGOVOR:  
Že samo ime pove, da gre za kolesarsko pot, torej so označene kolesarske poti, za pohodniške 
poti imamo poseben zemljevid, kjer so označene pohodniške poti. Pohodniške poti gredo v letu 
2018 in 2019 v analizo in obnovo. V zemljevidu kolesarskih poti Bele krajine ni turnokolesarske 
poti, saj se nam ne zdi smiselno vpisovati samo en kratek del, odsek, še posebej če ni tukaj nekih 
vmesnih točk (začetka in konca) poti. Zemljevid smo pripravljali skupaj s člani ŠRD Črnomelj ter 
Kolesarskim društvo Metlika, ki k tem niso imeli pripombe oz. komentarja.  
 
Odgovor pripravil: Gregor Jevšček, RIC Bela krajina. 
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Datoteka: Dopis 1 

Zadeva: Odgovor na svetniško vprašanje 

1. Glede na podane pripombe na slabo izvedena dela izgradnje vodovoda v Malih in Velikih Selih 
je sam direktor JP Komunala Črnomelj preveril stanje na terenu. V odgovoru je navedeno, da 
nobena cestna kapa, ki pokriva ventile za posamezne hišne priključke, ne manjka. To ne drži, 
saj je pred njegovo hišo luknja v cesti, odtrgan je okvir jaška, tudi pokrova ni. Še sedem cestnih 
kap je poškodovanih, ki so potrebne obnove, ker verjetno ne bodo »preživele« naslednje zime.  

Osebno sem si ogledal štiri (od sedmih) cestnih kap, tudi tisto pred hišo g. 
Grabrijana. Na ventilih, ki so bili pregledani kape v času ogleda niso manjkale. 
Dopuščam pa možnost, da pri ostalih ventilih manjka kapa. Vendar to v ničemer ne 
spremeni že dogovorjenega glede popravila.  

Pri terminskem roku popravila smo vezani na izvajalce asfaltiranja. Po najnovejših 
informacijah, ki smo jih dobili, se bo asfaltiranje ceste pri Malih selih 1 izvajalo 15. 9. 
2018. Takrat bodo odpravljene tudi pomanjkljivosti, ki so tema svetniškega vprašanja.  

Dogovor oziroma odgovor na prvotno zastavljeno svetniško vprašanje v nadaljevanju 
navajam v celoti. 

Po prejemu svetniškega vprašanja smo preverili naš dokumentni sistem (ki je v 
funkciji od septembra 2016), vendar nismo zasledili nobene pošte, ki bi nakazovala na 
probleme pri izvedbi vodovoda na omenjenem območju. Vodovod je bil grajen v sklopu 
kohezijskega projekta, ki je bil zaključen leta 2015 in v katerega komunala kot izvajalec 
ni bila vključena. Zato smo se odpravili na teren in preverili trenutno stanje. 
Ugotovljeno je bilo sledeče: 

 Cestne kape, ki pokrivajo ventile za posamezne hišne priključke so res nekoliko dvignjene (cca 
1 cm) nad nivo ceste. Dvignjene niso samo kape ampak tudi asfalt okoli teh kap. Zato 
predvidevamo, da je prišlo do rahlega posedanja cestišča. Teren v okolici ventila (in kape) je 
običajno bolj utrjen, zato se le-ti niso posedli.  

 Dve kapi sta tudi poškodovani – posledica zimske službe. Manjka ne nobena. 
 Skupno število kap, ki so tako dvignjene je v Malih in Velikih Selih sedem.  

V izogib problemov, ki bi lahko nastali pri naslednji zimi smo se odločili: 

Občina Črnomelj - Občinska uprava 

Trg svobode 3 

SI-8340 Črnomelj 
 
Tel.:  
El. pošta:  
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Datoteka: Dopis 2 

 Sanacija sedmih ventilov za hišne priključke, ki se nahajajo v cestišču. Odrez 1 m2 asfalta v 
okolici ventila, poglobitev ventila in ponovno asfaltiranje 

 Sredstva za sanacijo bomo vzeli iz rezerv za interventna popravila – v dogovoru z Občino 
Črnomelj 

 Dela bodo dokončana v jesenskem času oziroma v sklopu del za podaljšanje javnega 
vodovoda in izvedbo hišnega priključka na naslovu Mala Sela 1.  

Priloge: 

 Fotografije cestnih kap, posnete 9. 7. 2018 
 

 

  

 

Črnomelj,  2018-09-06  JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
Belokranjska cesta 24a 
SI-8340 Črnomelj 

  

PRIPRAVIL: 
 

DIREKTOR: 
Samo Kavčič  Samo Kavčič 
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Datoteka: Dopis 1 

Zadeva: Odgovor na svetniško vprašanje 

Na 29. redni seji OS, ki je bila 24.7.2018, so bila pri točki »Odgovori na vprašanja in pobude 
članov sveta« in točki »Vprašanja in pobude članov sveta« s strani članov sveta OS zastavljena 
naslednja vprašanja: 
 Pri starem dovozu do cerkve v Vojni vasi je nedokončana stopnica. 

V času izvajanja rekonstrukcije komunalne infrastrukture v Vojni vasi v lanskem letu 
se je izdeloval tudi projekt celostne ureditve pokopališča. Zato se nam je zdelo smiselno 
počakati z zaključevanjem rekonstrukcije na delu kjer se pokopališče »stika« s cesto.  

Usklajevanja med obema projektoma so res trajala (pre)dolgo, ko pa so bila 
dokončana smo za izvedbo čakali še izvajalca. Trenutno se dela na vhodu v pokopališče 
izvajajo s polno paro, saj je material za površino poti naročen za 15. 9. 2018. Kmalu po 
tem naj bi dokončali tudi ostala dela prve faze urejanja pokopališča.  

 

 

Črnomelj,  2018-09-06  JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
Belokranjska cesta 24a 
SI-8340 Črnomelj 

  

PRIPRAVIL: 
 

DIREKTOR: 
Samo Kavčič  Samo Kavčič 
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Številka: 1810-09/18-27/454 
Novo mesto,  20.08.2018 
 
 
ODZIVNOST V PROGRAM SVIT ZA OBDOBJE OD 1.1. DO 30.6.2018 
 
Državni presejalni program Svit je program, ki je namenjen zgodnjemu odkrivanju raka debelega 
črevesa in danke. Slovenija ga je sistemsko uvedla leta 2009. Vabljeni so moški in ženske od 
dopolnjenega 50. pa do 74. leta starosti. Podatki registra raka RS kažejo, da se rak debelega črevesa 
in danke začne izraziteje pojavljati ravno v starosti od 50. leta dalje in je po umrljivosti zaradi raka na 
tretjem mestu, se je pa v času od uvedbe programa že nekoliko znižala. Program Svit je zastavljen kot 
učinkovito sredstvo za zmanjševanje umrljivosti zaradi raka na debelem črevesu in danki, seveda ob 
pogoju, da se vanj vključi vsaj 70 % vabljene populacije. Odzivnost na program Svit v Sloveniji se od 
njegove uvedbe izboljšuje. Zelo pomembno je, da se vedno odzovemo v program, ne glede na to ali 
je bil izvid v preteklosti negativen. Razvoj raka debelega črevesa in danke je počasen proces, ki lahko 
traja več let, celo desetletje. Torej, če je bil test na prikrito krvavitev negativen, potem bo oseba v 
program vabljena ponovno čez dve leti. Le z rednimi pregledi lahko zmanjšamo breme tega raka. 
Zato še vedno velja: Sodelujte v programu Svit, to je program, ki rešuje življenja. 
V nadaljevanju prikazujemo odzivnost ciljne populacije v Sloveniji, po posameznih zdravstvenih 
regijah in občinah zdravstvene regije Novo mesto za obdobje od 1.1.2018 do 30.6.2018. 
 
IZVAJANJE PROGRAMA V SLOVENIJI: 
 
Od 1.1. do 30.6.2018 je bilo v program povabljenih 159.442 oseb in 158.760 osebam je bilo vabilo 
vročeno. Izjavo o sodelovanju je vrnilo 103.715 oseb (65,33 %). Podrobnejša analiza odzivnosti1 po 
zdravstvenih regijah je prikazana v Tabeli 1. 

Tabela 1. Odzivnost vabljenih v Program Svit na ravni Slovenije in po zdravstvenih regijah v prvem 
polletju 2018. 

Zdravstvena regija Odzivnost 

CELJE 65,09% 

KOPER 62,44% 

KRANJ 68,72% 

LJUBLJANA 65,82% 

MARIBOR 62,64% 

MURSKA SOBOTA 63,35% 

NOVA GORICA 68,76% 

NOVO MESTO 67,62% 

RAVNE NA KOROŠKEM 65,45% 

SLOVENIJA 65,33% 

 

                                                 
1
 Odzivnost na poslana vabila je določena kot količnik med št. oseb, ki so vrnile podpisano izjavo o sodelovanju v Programu Svit v obdobju od 1.1.2018 do 30.6.2018, ne 

glede na to, v katerem presejalnem krogu so bile povabljene in številom oseb, ki jim je bilo vabilo poslano v obdobju od 1.1.2018 do 30.6.2018, ne glede na to, v katerem 

presejalnem krogu so bile povabljene minus število oseb, ki jim vabilo ni bilo vročeno v istem obdobju, ne glede na to, v katerem preseja lnem krogu so bile povabljene. 

http://www.nijz.si/
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IZVAJANJE PROGRAMA V ZDRAVSTVENI REGIJI NOVO MESTO: 

Od 1.1. do 30.06.2018 je bilo v program povabljenih 10.451 oseb, od tega 5.238 moških in 5.213 
žensk. 10.434 osebam, od tega 5.224 moškim in 5.210 ženskam, je bilo vabilo tudi vročeno. Izjavo o 
sodelovanju je vrnilo 7.055 (67,62 %) oseb.. Odzivnost vabljenih po občinah v ZR Novo mesto 
prikazuje Tabela 2. 

Tabela 2. Odzivnost vabljenih v zdravstveni regiji Novo mesto po občinah v prvem polletju 2018. 
 

Občina Odzivnost 
Odzivnost 
 - moški 

Odzivnost 
 - ženske 

Mirna Peč 83,90% 86,67% 81,00% 

Semič 79,73% 79,31% 80,13% 

Kostanjevica na Krki 75,53% 75,28% 75,76% 

Straža 75,09% 70,50% 79,33% 

Dolenjske Toplice 74,73% 69,34% 80,00% 

Šentjernej 72,16% 64,21% 80,54% 

Črnomelj 71,95% 66,73% 76,76% 

Trebnje 71,44% 64,98% 79,18% 

Šentrupert 70,62% 64,95% 77,50% 

Mokronog-Trebelno 69,36% 66,67% 71,77% 

Mirna 68,18% 60,95% 76,34% 

Novo mesto 67,44% 59,53% 74,91% 

Šmarješke Toplice 66,11% 57,63% 74,38% 

Metlika 63,91% 54,73% 73,06% 

Žužemberk 62,76% 58,29% 68,18% 

Škocjan 61,97% 55,56% 69,79% 

Krško 58,50% 52,08% 64,95% 

NOVO MESTO 67,62% 61,31% 73,93% 

 
Odzivnost v državni presejalni program Svit je pri moških praviloma še vedno nižja kot pri ženskah. 
Tudi znotraj regije opažamo velike razlike med posameznimi občinami. Torej ne bo odveč ponoviti 
dejstvo, da program Svit rešuje življenja in je edini program, s katerim lahko zgodaj odkrijemo raka 
na debelem črevesu in danki ali celo predrakave spremembe. Zato pozivamo vse, ki dobijo vabilo v 
program, da se vabilu odzovejo. 
 
 
Vir: Nacionalni inštitut za javno zdravje, Center za zgodnje odkrivanje raka.  
   
 

                                            
  Doroteja Kuhar, dr. med. spec. 

Vodja skupine za nenalezljive bolezni 
 
        

Pripravila: 
Tea Kordiš, dipl. sanit. inž. 
 



From: Cvetko SRŠEN [mailto:Cvetko.SRSEN@posta.si]  

Sent: Tuesday, September 04, 2018 2:16 PM 

To: Mojca Čemas Stjepanovič (zupanja@crnomelj.si) 
Subject: Pošta Dragatuš 

 

Spoštovana gospa županja, 

 

obveščam vas, da bo pošta 8343  Dragatuš od 8. 10. 2018 dalje zaprta. Poštne in druge 

storitve na tem območju bomo zagotavljali prek pismonoše v t.i. pismonoški  pošti. 

 

Lep pozdrav, 

 

 

Cvetko Sršen 

Direktor 

PE CELJE 

 

 
 

Pošta Slovenije d.o.o.,  

Krekov trg 9, 3600 CELJE 

 

T: (03) 424 3610 

F: (03) 424 3611  

www.posta.si 

 
 

mailto:Cvetko.SRSEN@posta.si
mailto:zupanja@crnomelj.si
http://www.posta.si/


REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA OBRAMBO

KABINET MINISTRA

Vojkova cesta 55, 1000 Ljubljana T: 01 471 23 73
F: 01 471 29 78 
E: glavna.pisarna@mors.si
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Identifikacijska št. za DDV: (SI) 47978457, MŠ: 5268923000, TRR: 01100-6370191114

OBČINA ČRNOMELJ
Trg Svobode 3
8340 Črnomelj

obcina.crnomelj@siol.net

Številka: 844-4/2018-12
Datum: 04. 09. 2018

Zadeva: Ocena škode po neurju na območju Občine Črnomelj 8. junija 
2018 - odgovor

Zveza: Dopis GSVRS št. 84400-3/2018/3 z dne 2.8.2018 in dopis Občine 
Črnomelj št. 844-0018/2018-2 z dne 30.7.2018

Generalni sekretariat Vlade RS nam je v reševanje odstopil vaš dopis št. 844-
0018/2018-2 z dne 30.7.2018, v katerem ste na Vlado RS naslovili zahtevo občinskega 
sveta vaše občine po povrnitvi vseh intervencijskih stroškov, nastalih po neurju s točo 
8.6.2018 na območju občine Črnomelj.

Ministrstvo za obrambo je na podlagi prejetih podatkov, ki jih je zbirala Uprava RS za 
zaščito in reševanje, v Končno poročilo o ukrepanju, posledicah in intervencijskih 
stroških ob močnem neurju s točo in poplavami v vzhodnem delu Republike Slovenije 
dne 8. junija 2018 vključila med drugim tudi podatke o višini intervencijskih stroškov. 
Na podlagi prejetih podatkov z vaše strani so le-ti znašali 298.911,83 evrov. Pri 
oblikovanju predloga za povrnitev le-teh občinam se je izhajalo iz zakonskih določil v 
Zakonu o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami o delitvi pristojnosti pri varstvu 
pred naravnimi in drugimi nesrečami med občinami in državo, iz določil ZVNDN kaj 
predstavlja intervencijske stroške in dejstva, da morajo občine za te namene v svojih 
proračunih oblikovati rezervo v višini 1,5% prejemkov proračuna kot določa 49. člen 
Zakona o javnih financah. V vašem primeru to znaša 130.867,00 evrov. Zaradi 
navedenega je bilo v sklepu, ki ga je vlada sprejela dne 18.7.2018 določeno, da se vaši 
občini povrnejo intervencijski stroški v višini 168.044,83 evra, kar je razlika med 
prijavljenimi stroški z vaše strani in rezervo v višini 1,5%.

Vašo dodatno zahtevo po vključitvi v intervencijske stroške tudi stroške shranjevanja 
salonitne kritine ste na Upravo RS za zaščito in reševanje posredovali šele 18.7.2018, 
ko je vlada že odločila o povrnitvi intervencijskih stroškov. Poleg tega pa vam je bilo že 
2. avgusta 2018 s strani pristojnega strokovnega delavca Uprave RS za zaščito in 
reševanje po elektronski pošti sporočeno, da strošek shranjevanja salonitne kritine ne 
šteje med intervencijske stroške, ker se izhaja iz načela, da so intervencijski stroški tisti 
stroški, ki nastanejo ob izvajanju neodložljivih nalog zaščite, reševanja in pomoči ter 
izvajanju nujnih del, s katerimi se rešujejo in zaščitijo človeška življenja, premoženje in 
vzpostavijo osnovni pogoji za delo in življenje na območju, ki ga je prizadela naravna 
ali druga nesreča. Osnovne pogoje za življenje pa določa 27. točka 8. člena Zakona o 
varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami, po kateri so osnovni pogoji za življenje ob 
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naravni in drugi nesreči nujna zdravstvena oskrba ljudi in živali, nastanitev in oskrba 
ogroženih s pitno vodo, hrano, zdravili in drugimi osnovnimi življenjskimi potrebščinami, 
oskrba z električno energijo, zagotovitev nujnih prometnih povezav in delovanja 
komunalne infrastrukture, zagotovitev in zaščita nujne živinske krme ter zaščita 
kulturne dediščine.

V primeru neurja, ki je prizadelo vašo občino gre za prvi primer finančne pomoči občini 
s strani države, kar se intervencijskih stroškov tiče. Takšno odločitev je vlada sprejela 
ob zavedanju obsega naravne nesreče, ki je prizadela občino Črnomelj ter stroškov 
nastalih ob tem. Žal pa v ta okvir ni možno uvrstiti še vaših dodatnih zahtev.

Hkrati vas prosimo, da nam čim prej vrnete podpisano pogodbo, da bi vam lahko 
finančna sredstva v višini, kot so bila določena s sklepom Vlade RS, tudi nakazali.

S spoštovanjem,

   mag. Miloš Bizjak
DRŽAVNI SEKRETAR

Poslano:
– naslovniku po e pošti,
– Generalni sekretariat Vlade RS, gp.gs@gov.si
– Ministrstvu za finance,
– URSZR. 
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